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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL  5/2004 

 
 
Tid:   2004-05-18, kl 15.50 – 17.00 
Plats: Carl Albertsrummet, Stadshuset 
 
Justerat:     
 
 
 
Margarita Pulido (s)   Helena Bonnier (m) 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Margarita Pulido (s) ordförande 
Helena Bonnier (m) vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Claes Fleming (fp) 
 
Tjänstemän 
 
Mats Fager, Paulina Eriksson och Pauline Sedin (sekr) Region Innerstad.  
Jan Erik Hollander Region Ytterstad. 
 
 
§ 1 
Justering  
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg vice ordföranden Helena Bonnier (m) att tillsammans med 
ordföranden Margarita Pulido (s) justera dagens protokoll. 
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§ 2 
 
Ändrade avgångstider för båttrafiken från Gröndal. Önskemål från Liljeholmens 
SDN. Redovisas i GFN 15/6. 
 
Kontoret föreslår att ärendet besvaras per brev till Liljeholmens SDN där PM bifogas 
(Bilaga 1) 
 
Beslut 
 
Utskottet gav kontoret i uppdrag att ta ytterligare kontakt med Strömma och Vaxholmsbolaget 
för att diskutera kollektivtrafik per båt. Man föreslog även en kontakt med föregående 
uppdragsgivare. 
 
§ 3 
 
SL:s utbudsplan. Remissbrev. (Bilaga 2) 
 
I år har SL skickat ut en öppen inbjudan till alla SDN för synpunkter. GFK kommer att 
sammanställa synpunkterna som kommer att redovisas i augusti i kollektivtrafik-utskottet. Efter 
omarbetning kommer kontoret att skriva ett tjänsteutlåtande som kollektivtrafikutskottet ska 
behandla innan ärendet redovisas i GFN. 
 
§ 4 
 
Övriga frågor 
 
- Utskottets arbetsformer 
Helena Bonnier (m) tog upp utskottets arbetsformer och konstaterade att flera ärenden som 
behandlats i GFN borde även redovisats i kollektivtrafikutskottet. Eventuellt bör en tjänsteman 
från SL kunna delta på vissa möten. 
 
Beslut  
 
Utskottet gav ordföranden Margarita Pulido (s) och vice ordföranden Helena Bonnier (m) 
förtroendet att i samarbete med kontorets tjänstemän utarbeta nya arbetsformer för utskottet. 
 
- Cykelparkering 
Per Bolund (mp) tog upp cykelparkering vid kollektivtrafikpunkter där han ansåg att det var 
stora brister vid stationerna. Frågan aktualiseras i samband med försök med trängselavgifter.   
 



 3 
 
 
 
 
Beslut  
 
Utskottet gav kontoret i uppdrag att redovisa cykelparkering i samband med 
kollektivtrafikpunkter. 
 
Jan-Erik Hollander meddelade att bussterminalen vid Liljehomstorget nu är invigd. 
Paulina Eriksson meddelade att linje 2 startar den 21 juni samband med sommartidtabellens 
införande. 
 
 
§ 5 
 
Nästa möte beslöts till den 12 augusti kl 14.00 i Lilla Kollegiesalen. 
 
Ordföranden önskade alla en trevlig sommar. 
 
 
Vid pennan 
 
 
Pauline Sedin 


